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Zápisnica 

z tretieho zasadnutia  obecného zastupiteľstva Vyšný Mirošov konaného dňa 29.05.2017 

Číslo: 03/2017 

Prítomní poslanci:  Ing. Peter Bochnovič, Ján Hoško, Michal Danč,  Michal Ferenc, Ladislav Ferenc, Michal Miko 
Ospravedlnení poslanci: 
Neospravedlnení poslanci: Milena Klebanová 
Prítomní: Gabriela Pavelčáková  
 
Program: 
1.  Úvodné náležitosti: 
     a/  Otvorenie zasadnutia. 
     b/  Schválenie programu zasadnutia. 
     c/  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 
     d/  Voľba návrhovej komisie 
2.  Schválenie Žiadosti o nenávratný finančný príspevok Ocú Vyšný Mirošov 
3.  Návrh na uznesenie 
4.  Záver 
                                                                                                                
Bod č.1 
 a/ Na úvod privítal starosta obce p. Michal Petranik všetkých prítomných poslancov obecného 
zastupiteľstva. Informoval, že zasadnutia sa zúčastnili šiesti poslanci OZ. Ďalej skonštatoval, že Obecné 
zastupiteľstvo je spôsobilé uznášať sa. 
 b/  Starosta obce p. Michal Petranik prečítal program zasadnutia, ktorý poslanci OZ schválili.  
 
Za: Ing. Peter Bochnovič, Ján Hoško, Michal Danč, Michal Ferenc, Ladislav Ferenc, Michal Miko, Proti: 0 ,  Zdržali 
sa: 0 
 

 c/  Za zapisovateľa bola určená p. Gabriela Pavelčáková 
       Za overovateľov zápisnice boli určení: p. Ján Hoško, p. Ing. Peter Bochnovič 
 d/ Do návrhovej komisie boli zvolení: p. Michal Miko, p. Michal Ferenc, p. Michal Danč 
 
Za: Ing. Peter Bochnovič, Ján Hoško, Michal Danč, Michal Ferenc, Ladislav Ferenc, Michal Miko, Proti: 0 ,  Zdržali 
sa: 0 
 
Návrh na uznesenie č. 7/2017 bol schválený. 
(Za: Ing. Peter Bochnovič, Ján Hoško, Michal Danč, Michal Ferenc, Ladislav Ferenc, Michal Miko, Proti: 0, Zdržali 
sa: 0) 
 
Bod č. 2 
 V tomto bode poslanci OZ prejednávali Žiadosť o nenávratný finančný príspevok na „ Znižovanie 
energetickej náročnosti Ocú Vyšný Mirošov“. Poslanec p. Ján Hoško sa vyjadril, že nemal robiť Sanáciu skládok 
ale mal dať žiadosť na opravu ZŠ, MŠ. Poslanec p. Michal Danč sa vyjadril, aby sa robil chodník a čistička 
odpadových vôd na zvyšok obce, že to viac potrebujú ľudia. 
  
 Poslanci OZ nechválili ŽoNFP Ocú Vyšný Mirošov. 
Za: Michal Ferenc, Ladislav Ferenc, Michal Miko, Proti: Ing. Peter Bochnovič, Ján Hoško, Michal Danč,  Zdržali 
sa: 0 
 
Návrh na uznesenie č. 8/2017 bol schválený. 
(Za: Ing. Peter Bochnovič, Ján Hoško, Michal Danč, Michal Ferenc, Ladislav Ferenc, Michal Miko, Proti: 0, Zdržali 
sa: 0) 
 
 V tomto bode zároveň poslanci OZ  diskutovali o : 

- autobusových zastávkach, že nie sú dokončené 
- audite za rok 2015, 2016, že nie je urobený 
- dverách do DS a prístrešok, nie je urobený 
- projekte PZ, že je to isté na 100 % 
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- plote pri ZŠ 
 

  

Bod č. 3 

 Zapisovateľka p. Gabriela Pavelčáková prečítala návrh na uznesenie, ktorý bol jednohlasne schválený. 
 
Návrh na uznesenie č. 9/2017 bol schválený. 
(Za: Ing. Peter Bochnovič, Ján Hoško, Michal Danč, Michal Ferenc, Ladislav Ferenc, Michal Miko, Proti: 0, Zdržali 
sa: 0) 
 
Bod č. 6 
 Na záver sa starosta p. Michal Petranik všetkým prítomným poďakoval za účasť a ukončil zasadnutie 
obecného zastupiteľstva. 
 
Zapísala: 
Gabriela Pavelčáková  ................................................  
 
Overovatelia:   
Ján Hoško   ................................................ 
 
Ing. Peter Bochnovič  ................................................ 
 

 


